
دغدغه هاي گراني 
سعيد احمديان

    گزارش
ارز ب�راي اهالي 
تمام�ي  ورزش 
ن�دارد و در تازه تري�ن موضع گي�ري رئيس 
فدراسيون کشتي در مصاحبه اي که ديروز با 
راديو داشت از جرياني صحبت کرد که موافق 
حضور کشتي در رقابت هاي قهرماني جهان به 
دليل بالا رفتن قيمت ارز نيس�ت، آن هم در 
ش�رايطي که يک هفته بيش�تر از کمک 2/5 
ميلي�ون دلاري وزارت ورزش ب�ه فوتبالي ها 
ب�راي ش�رکت در ج�ام ملت ه�ا نمي گذرد. 
مجارستاني ها از آخر مهر ميزبان مسابقات کشتي 
قهرماني جهان هستند و اين روزها خيلي از تيم هاي 
کشورهاي مختلف جهان بليت هايش��ان را براي 
پرواز به بوداپست اوکي کرده اند. اينجا اما در ايران 
هنوز مشخص نيست کشوري که يکي از مدعيان 
قهرماني اس��ت به مجارس��تان مي رود يا نه و اين 
در حالي اس��ت که خيلي از قهرمانان اين رش��ته 
مدال آور با تمرينات طاقت فرس��ا براي رفتن روي 
سکو در مس��ابقات بوداپست نقش��ه هاي زيادي 
کش��يده اند. در حالي اين روزها قهرماناني مانند 
حسن يزداني، هفته هاي پاياني تمريناتشان براي 
مسابقات جهاني را پشت سر مي گذارند که هنوز 
تکليف رفتن شان به بوداپست مشخص نيست و 
مديران فدراسيون کش��تي هم هنوز نتوانسته اند 
بودجه سفر به مجارس��تان را تأمين کنند تا اعزام 

کشتي گيران به مسابقات جهاني با مشکل روبه رو 
شود.   گراني ارز و چند برابر ش��دن قيمت دلار و 
يورو، اعزام هاي بين المللي کشتي را هم مانند ساير 
رشته هاي ديگر با مش��کل مواجه کرده، هرچند 
بخش زيادي از اعزام هاي کشتي به تورنمنت هاي 
خارجي لغو شده، اما اهالي کشتي تصور نمي کردند 
براي شرکت در رقابت هاي مهمي مانند قهرماني 
جهان هم به مشکل بخورند و دولت پشت شان را 
خالي کند. مسئله اي که دغدغه اصلي اين روزهاي 
رسول خادم اس��ت و او با توجه به چند برابر شدن 
هزينه هاي اعزام تيم از دولت خواسته دست کشتي 
را بگيرد.  مشکلات و بي پولي کشتي در حالي است 
که يک هفته پيش، وزارت ورزش 2/5 ميليون دلار 
به فدراسيون فوتبال براي آماده سازي براي جام 
ملت هاي آس��يا کمک کرد. با اين ح��ال به نظر 
مي رسد کشتي به رغم افتخارات چند برابري اش 
براي ورزش اي��ران س��همي از کمک هاي ارزي 
وزارت ورزش ندارد، مسئله اي که البته بي ارتباط 

با اختلافات وزير ورزش با خادم نيست!
   جريان�ي مخال�ف حض�ور کش�تي در 

مسابقات جهاني است
پس از اين اتفاقات بود ک��ه ديروز خادم خودش 
وارد ميدان ش��د و در مصاحبه ب��ا برنامه تهران 
ورزشي راديو تهران سفر دلش را از مشکلاتي که 
چند برابر ش��دن قيمت ارز بر سر کشتي آورده، 
باز ک��رد: »بودجه اعزام ها را براس��اس نرخ قبلي 

ارز بس��تيم، اما با ش��رايطي که در ماه هاي اخير 
به وجود آمد براي اعزام تيم ه��اي آزاد و فرنگي 
جوانان به مس��ابقات جهاني مجبور شديم هفت 
رويداد بين المللي و تدارکاتي را حذف کنيم و با 
تهيه يوروي ۱۶ هزار توماني از صرافي ها، تيم ها 
را اعزام کرديم که چيزي معادل چهار مس��ابقه 
جهاني براي ما هزينه داشت. به همين دليل اعزام 
تيم هايمان به مسابقات جهاني با مشکلات جدي  

مواجه شده است.«
رئيس فدراسيون کشتي در ادامه مدعي شد که 
برخي جريان ه��ا موافق حضور تيم ه��اي ايراني 
در مسابقات جهاني نيس��تند: »با شرايط مالي و 
چند برابر شدن هزينه ها، ش��رايطي پيش آمده 
که جريان هايي به آن علاقه مند بودند. بنابراين 
اميدي هم ب��ه حمايت از جاي��ي نداريم. وزارت 
ورزش اين موضوع را پيگيري مي کند، اما به آنها 
گفته اند که ورزش جزو اولويت ها نيست. مگر چند 
رشته بايد در المپيک 2020 از آبروي کشورمان 
دفاع کنند؟ در پيگيري هاي بعدي وزارت ورزش 
اعلام مي ش��ود ارز ثانويه به فدراس��يون ها تعلق 
مي گيرد، ۱5 روز است که بانک مرکزي پاسخي 
به هيچ کدام از فدراس��يون هاي ورزشي براي ارز 
ثانويه نداده است.« با اين حال خادم معتقد است 
مردم ما همانقدر که گرفتار دغدغه هاي معيشتي 
و غصه نان هستند، به اميد و نشاط اجتماعي از 
طري��ق ورزش نيز نياز دارند: »مگر چند رش��ته 

ورزشي ما مي تواند اميد و غرور ايجاد کند؟ گمان 
نکنيم با بي تفاوت��ي براي ورزش اب��زار ديگري 
براي نش��اط آفريني در جامعه وجود دارد. مگر 
ورزشکاران ما در چند رشته ورزشي به قهرماني 
جهان مي رسند؟ زمين گير شدن رشته هايي که 
مايه نش��اط و اميد جامعه هستند به نفع جامعه 

نيست.«
وی گفته اس��ت: »مردم با وجود شرايط سخت 
معيشتي، نتايج قهرمانان خود را دنبال مي کنند و 
اين قهرمانان دلخوشي مردم محسوب مي شوند. 
اگر اين رش��ته ها با اين بي توجهي ها زمين گير 
شوند، تنها راه نش��اط و اميد اجتماعي جامعه را 
کور خواهيم کرد. عدم اعزام تيم هاي ورزشي ما 
شايد اغراض برخي جريانات را پوشش دهد، اما 

دلخوشي و اميد را از مردم مي گيرد.«
 حس��ن بابک، مدير تيم هاي ملي پايه کش��تي 
فرنگي هم ديروز درباره بي توجهي ها به کشتي به 
خبرگزاري تسنيم گفت: »قهرماني هاي فرنگي 
نوجوانان و جوانان فرنگي در آسيا و جهان، امسال 
در حالي به دس��ت آمد که شايد در تاريخ سابقه 
نداشت. ما با حداقل امکانات و مشکلات مختلف 
مالي چنين نتايجي را گرفتيم و چهار قهرماني 
جهان و آس��يا را در چند ماه به دس��ت آورديم. 
بچه هاي ما ديگر عادت کرده اند که چشم شان به 
دست کسي نباشد و غير از خدا از کسي چيزي 

طلب نکنند.«

پول ضامن صدرنشيني نيست
تحمل بي پولي براي رشته اي که پول در آن حرف اول را مي زند، واقعاً سخت 
است، به ويژه براي تيم هايي که قرارداد اغلب بازيکنانشان ميلياردي است 
و مجبورند براي راضي نگه داشتن آنها دستمزدشان را به موقع پرداخت 
کنند. با اين حال هزينه هاي ميلياردي ضامن موفقيت تيم ها در ليگ برتر 
نبوده و نيست. صدرنشين فعلي ليگ يکي از نمونه هاي عيني است که نشان 

مي دهد با سرمايه گذاري هنگفت نمي توان همه مشکلات را حل کرد. 
پديده همان تيمي است که با گذشت هشت هفته از فصل جديد موفق شده 
تمام تيم هاي صنعتي، سرمايه دار و پرطرفدار را کنار بزند و خود را به عنوان 
صدرنشين ليگ معرفي کند. اين موفقيت در حالي به دست آمده که تيم 
مشهدي با چالش هاي ريز و درشت زيادي دست و پنجه نرم کرده و مي کند. 
پديده علاوه بر مشکلات مرسوم در فوتبال ايران از بي پولي محض نيز رنج 
مي برد تا جايي که سرمربي اين تيم شاگردانش را شريف ترين بازيکنان 
فوتبال مي نامد. تيم گل محمدي با اينکه از نظر فني کمبودي احساس 
نمي کند و از حمايت هواداران نيز برخوردار است، اما عدم پرداخت دستمزد 
بازيکنان کل تيم را تحت تأثير قرار داده و جالب اينکه پديده بازيکن اسم و 
رسم داري هم در اختيار ندارد، اما همين جوانان باتعصب مثال زدني، به رغم 
عملي نشدن وعده هاي باشگاه مسيرشان را ادامه مي دهند و صدرنشيني 

در جدول کمترين حق آنهاست. 
در بين هشت تيم بالانشين ليگ نام پارس جنوبي نيز به چشم مي خورد، 
تيمي که مثل خيلي هاي ديگر ولخرجي نکرده و همچنان مي کوشد اميد 
جوانان جم را نااميد نکند. تيم هفتم جدول تاکنون بدون اينکه بازيکنانش 
دريافتي داشته باشد خود را در ميان بالانشينان حفظ کرده و همچنان براي 
ارتقاي جايگاهش تلاش مي کند. نقطه مشترک پديده و تيم مهدي تارتار 
همان بي پولي است که گريبان اين دو تيم را گرفته، با اين حال هر دو به 

آينده اميدوارند و فعلاً جلوي مدعيان کوتاه نيامده اند. 
سال هاس��ت که در فوتبال ما پول حرف اول را مي زن��د و در فصل نقل و 
انتقالات هر باشگاهي که ولخرجي بيشتري کند، بازيکنان شناخته شده 
و اسم و رسم  دار بيشتري را هم به خدمت مي گيرد و اين در حالي است 
که خيلي زود قدرت واقعي تيم ها معلوم مي شود. اين اولين باري نيست 
که تيم هاي بي ادعا، کم هزينه و بي پول از متمولان بهتر نتيجه مي گيرند و 
قطعاً آخرين بار هم نخواهد بود، اما نکته مهم اينجاست که مديران باشگاه ها 
از اشتباهات گذشتگان درس نمي گيرند و کماکان ولخرجي مي کنند، 
بدون اينکه به پاس کردن چک ها و پرداخت دس��تمزد دلاري بازيکنان 

خارجي شان لحظه اي بينديشند. 
در روزهايي که مش��کلات اقتصادي جامعه را تحت تأثير ق��رار داده، از 
يک س��و پرداخت دلاري حقوق فوتباليست هاي خارجي براي باشگاه ها 
دردسرساز شده و از سوي ديگر فوتباليست هاي داخلي نيز به دنبال گرفتن 
مطالباتشان هستند. مقايسه انتقادهاي بازيکنان پرخرج از پرداخت نشدن 
به موقع دستمزدهايشان با بازيکنان تيمي که بدون دريافت پول فعلًا از 
تيم هايي چون پرسپوليس، سپاهان، تراکتورسازي، پيکان، سايپا و استقلال 
سبقت گرفته اند، کمي سخت است. اگرچه از لحاظ قانوني پرداخت مبالغ 
ذکر شده در قراردادهاي رسمي وظيفه باشگاه هاست، اما  اي کاش آقايان 
مدير در پنجره نقل و انتقالات به جاي چشم و هم چشمي، جلو زدن از رقبا 
و مطرح شدن در رسانه ها با نگاهي حرفه اي قرارداد بازيکنان خود را منعقد 
مي کردند تا امروز در اين شرايط نابسامان اقتصادي در فوتبال با دغدغه 
کمتري روبه رو بوديم. به نظر مي رسد هنوز خيلي ها نمي خواهند بپذيرند 
که پول و سرمايه گذاري تنها يکي از ملاک هاي موفقيت در مستطيل سبز 
است، در حالي که کارايي مديريت حرفه اي و برنامه ريزي دقيق بيش از 
قراردادهاي ميلياردي مؤثر است. فوتبال اروپا از تلفيق اين دو فاکتور به 
اهدافش رسيده، در حالي که متأسفانه ما فقط به مورد اول فکر مي کنيم. 
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شيوا نوروزي

دلار براي فوتبال هست، براي کشتي نيست!
حاشيه اي بر مشکلات ارزي شاگردان خادم براي اعزام به مسابقات قهرماني جهان

فان خال در ايران، از شايعه تا واقعيت
خبرگزاري آلمان روز گذشته حضور لوئيس فان خال در ايران را تأييد 
کرد. شايعه حضور سرمربي مطرح هلندي در کشورمان اخيراً سر زبان ها 
افتاده و در حالي که پيش از اين گفته مي شد فان خال جانشين توشاک 
در تراکتورسازي مي شود، اما خبرگزاري آلمان از احتمال حضور اين 
مربي روي نيمکت تيم ملي کشورمان خبر داده است. سرمربي سابق 
بايرن مونيخ و تيم ملي هلند در پيام��ي ويدئويي حضورش در ايران را 
تأييد کرده است. با اين حال فدراس��يون فوتبال ديروز در اطلاعيه اي 
رسماً اعلام کرد که کارلوس کرش تا پايان جام ملت هاي آسيا سرمربي 
تيم کشورمان خواهد بود. بايد منتظر ماند و ديد هدف سرمربي ۶7 ساله 
از سفر به ايران به دست گرفتن س��کان هدايت تراکتورسازان متمول 

است يا جانشيني کارلوس کرش پرتغالي. 

چالش بي پولي پرسپوليس
برانکو: همين فردا مي توانم بروم

اوضاع در پرسپوليس مساعد نيست. دربي مساوي به پايان مي رسد 
و هوادار از نتيجه رقم خورده رضايت ن�دارد. ماهيني رباط صليبي 
پاره مي کند و بازي با السد را از دست مي دهد. محروميت از پنجره 
نقل و انتقالات دست برانکو را خالي گذاشته، اما مهم تر از همه اينها 
مسائل مالي اس�ت که باش�گاه را با بد چالش�ي مواجه کرده است!

بعد از صحبت هاي گرشاسبي که صراحتاً از اوضاع نامناسب مالي حکايت 
داشت و البته دغدغه هاي پرداخت مطالبات منش��ا که به گرفتن ريال 
هم راضي نيس��ت، حالا برانکو هم صدايش درآمده اس��ت. مديرعامل 
پرسپوليس تأکيد می  کند که حتي وزير ورزش هم براي حل مشکلات 
پا پيش گذاشته، اما هنوز راه به جايي نبرده است: »سلطاني فر هم پيگير 
است، اما هنوز چيزي دست ما را نگرفته و مشکلات همچنان به قوت خود 
باقي است. اجازه خريد ارز آزاد نداريم و ارز دولتي و ثانويه هم نمي دهند. 
منشا نگران خانواده اش است. آنها چشم به راه پول هستند. منشا براي 
دريافت پول خود به صورت ريالي موافقت نکرده، اما پرداخت ريال هم 
ممنوع است. با وجود اين، برخي پرداختي ها را هم داشتيم تا مانع از بسته 
شدن يک پنجره ديگر و کسر ۶ امتياز منفي شويم. با اين حال هنوز هم 
مشکلات زيادي داريم. خارجي ها به راحتي مي توانند بروند، اگر موفق به 

پرداخت مطالباتشان نشويم.«
   تأييد حرف هاي مديرعامل

کمتر از 24 ساعت بعد از صحبت هاي گلايه آميز مديرعامل پرسپوليس 
از اوضاع مال��ي و بيان دغدغه هايش در خص��وص بازيکنان خارجي که 
گراني هاي بي روي��ه و روند صعودي قيم��ت دلار آن را چند برابر کرده، 
برانکو هم تأييد مي کند که هر زمان اراده کند، مي تواند راهي کشورش 
شود و پرسپوليس و ايران را ترک کند: »حرف هاي گرشاسبي واقعيت 
است. نمي دانم تا کي مي توانيم بي پولي را تحمل کنيم. بدهي هاي ما از 
سال گذشته باقي مانده و پنج ماه است که کادر فني پولي دريافت نکرده 

است. اين فصل هم پولي نگرفته ايم. البته تلاش و شوق بازيکنان و 
حمايت هاي هواداران به ما انگيزه ماندن مي دهد، اما واقعيت اين 
است که همين فردا مي توانيم به خانه برويم و نمي دانم که تا چه 

زماني مي توانيم اين شرايط را تحمل کنيم و بمانيم.«
نوسانات ارزي باعث شده تا پرس��پوليس نتواند به تعهدات 
مالي خود در قبال بازيکن��ان و مربيان خارجي خود عمل 
کند. بشار رسن، رادوشويچ، منش��ا، برانکو و دستيارانش 
ماه هاست که پولي دريافت نکرده اند و مطالبات عقب افتاده 
آنها دغدغه اي جدي براي گرشاسبي ايجاد کرده است. با 

وجود اين، مديرعامل سرخپوش��ان اميدوار است به زودي 
بتواند با پرداخت بدهي خارجي هاي تيم، اوضاع را آرام کند. او در تلاش 
است تا با تهيه مبلغي در حدود 200 هزار دلار، رضايت خارجي هاي تيم 

را جلب کند و مانع از متشنج شدن جو شود. 

دنيا حيدري

 اهداف کيفي در پايه ها مهم است، نه نتيجه گرايي
ناکامي در رقابت هاي قهرماني نوجوانان 

اکبر محمدي

  کارشناس فوتبال 

  
آس��يا اتفاق تلخي بود، خصوصاً که تيم 
نوجوانان ايران دوره قبل نايب قهرمان آسيا 
شده بود و س��ال قبل هم در جمع هشت 
تيم برتر جهان حضور داشت. مسئله اما 
اين است که بايد ديد چرا اين تيم در اين 
دوره حتي موفق به صعود از مرحله گروهي 
هم نشد. مشکل اين است که هيچ مرجع 
فکري در فوتبال ما وجود ندارد که يک بار 
براي هميشه تکليف نتيجه گرايي را مشخص کند. مهم ترين مسئله در 
رده هاي پايه، تربيت و رشد کيفي از يک رده به رده بالاتر است. ملاک بايد 
اهداف کيفي باشد، نه اينکه چون در دوره قبل نايب قهرمان شديم، اين 
دوره بايد قهرماني را تجربه کنيم. موفقيت دلايل خ��اص خود را دارد، 
درست مثل ناکامي که بايد دليل آن را يافت تا ديگر تکرار نشود. گردهم 
آمدن گروهي از بازيکنان بااس��تعداد که از هم س��ن و سالان  خود بهتر 
هستند و قرار گرفتن مربيان بادانش، باانگيزه و همچنين مهيا بودن شرايط 
تدارکاتي مي تواند زمينه ساز موفقيت باشد، مسئله مهمي که نبود هر رکن 
آن مي تواند راه رس��يدن به موفقيت را دش��وار کند. به همين دليل هم 
نتيجه گيري هاي ما مقطعي است، يعني يک دوره خوب هستيم و دوره 
ديگر بد. نمي توان بدون در نظر گرفتن شرايط خاص مسابقات، ميزباني، 
ش��رايط جوي، آمادگي و تدارکات خوب به انتظار موفقيت و قهرماني 
نشست. نرسيدن پايه ها به جام جهاني و اميدها به المپيک يعني محروم 
ماندن از دانش فني مسابقاتي که مي تواند تأثير بسزايي در رشد فوتبال ما 
داشته باشد. بعد از اين ناکامي بايد برنامه ريزي ها و اتفاقات رخ داده، بررسي 
شود. متأسفانه شرايط و سيستم پايه ها در فدراسيون آنقدر ثبات ندارد که 
مثل کره و ژاپن در همه جام جهاني ها و مسابقات مهم حضور داشته باشيم. 
مگر آنکه ناکامي ها را مورد بررسي قرار دهيم و با آسيب شناسي درصدد 
جبران برآييم. بايد ناکامي ها را تعريف و بررسي کنيم. بايد شرايط را براي 
کس��ب نتيجه و دس��تيابي به هدف مهيا کرد، در غير اين صورت نبايد 
انتظاري داشته باشيم، هرچند اگر به جام جهاني نرويم، اما بازيکنان خوبي 
به رده هاي بالاتر بدهيم، ناکام نبوده اي��م، در غير اين صورت قطعاً ناکام 

مانده ايم.

از مردم ايران عذرخواهي مي کنم
عباس چمنيان، سرمربي تيم فوتبال نوجوانان به خاطر حذف تيمش از 
قهرماني آسيا از مردم عذرخواهي کرد: »به نمايندگي از اعضاي تيم از مردم 
ايران عذرخواهي مي  کنم. ما هدفمان صعود به جام جهاني بود و خيلي 
دوست داشتيم مردم را شاد کنيم، اما اين اتفاق نيفتاد. اين بازيکنان نوجوان 
هستند و تجربه زيادي ندارند. ما در مرحله انتخابي   در کرج بازي کرديم و 
بازيکنانمان با   شرايط خارج از کشور و استرس مسابقات آشنا نبودند. بايد از 

اين مسئله درس بگيريم و از اين تجربه در آينده استفاده کنيم.«

باز هم حاشيه، باز هم عبدولي!
اين روزها تا دلتان بخواهد در خصوص کش��تي خبر 
شنيده مي شود، اما هر وقت خبر در خصوص حواشي 
کنار تشک کشتي باش��د، نبايد شک کرد يک سوي 
داستان سعيد عبدولي است. عبدولي که همين چند وقت پيش جريان درگيري اش در 
رقابت هاي انتخابي تيم ملي کشتي فرنگي باعث اخراج و محروميتش شده بود، اين بار 
نيز در متن حاشيه به وجود آمده، قرار داشت. کشتي گير 82 کيلوگرم 
فرنگي ايران ديروز کشتي اول را از يوسف قادريان برد و بعد از 
پيروزي در يک تصميم ناگهاني اعلام کرد که به کشتي ادامه 
نمي دهد، چراکه تنها آمده تا خود را ثابت کند. با اين حال 
بعد از چند دقيقه تأخير براي کشتي دوم حاضر شد و اين 
کشتي را هم به س��ود خود خاتمه داد تا با پيروزي مسافر 
مجارستان شود. کار اما به اينجا ختم نشد و در ادامه قادريان 
با تشويق تأمل برانگيز اعضاي شوراي فني و کادر 
فني به برگزاري کشتي دوم اعتراض کرد، 
اعتراضي که سکوها را به هم ريخت و 
پاي برادران گرايي که سابقه درگيري 
با عبدولي را دارند نيز به ميان ماجرا 
آورد. البته درگيري ها 
درنهاي��ت ب��ه پايان 
رس��يد و جالب اينکه 
عبدولي تنه��ا چهره 
آرام ميدان ب��ود، اما حالا 
شنيده مي شود که قرار است 
جلسه اي با حضور رسول خادم، رئيس فدراسيون 
برگزار  ش��ود و اين احتمال وجود دارد که هر دو 

کشتي گير از فهرست تيم ملي خط بخورند.

بايد در مسير جوانگرايي حرکت کنيم
وزنه برداران ايران بلافاصله  

بعد از بازي هاي آس��يايي 
بايد خ��ود را آماده حضور 
در رويداد ب��زرگ رقابت هاي جهاني کنن��د. با اين حال 
خداحافظي برخي چهره ها چون بهداد سليمي، دور بودن 
برخي از شرايط آرماني و خوب چون کيانوش رستمي و 
مصدوميت چهره هايي چون سعيدعلي حسيني اين نکته 
را بيشتر از هر زمان ديگري يادآوري مي کند که اين رشته 
پرمدال و پرافتخار نيازمند جوانگرايي س��ريع، بابرنامه و 
درست است. محمدحس��ين برخواه، سرمربي تيم ملي 
به طور حتم تنها کسي اس��ت که اين روزها به خوبي به 
اين مطلب واقف است. او مي گويد: »ما بايد به اين سمت 
حرکت کنيم که جوان ترها جاي وزنه برداران قديمي را 

پر کنند، چاره اي جز حرکت در اين مس��ير نداريم. من 
اميدوارم که جوان ها بتوانند رکوردهاي خوبي ثبت کنند 

و عملکرد مناسبي داشته باشند.«
سرمربي تيم ملي با اشاره به شانس هاي کسب مدال در 
مس��ابقات جهاني ادامه مي دهد: »در مسابقات گذشته  
معمولاً يک يا دو م��دال مي گرفتيم. ان ش��اءالله باز هم 
مدال هاي خوبي بگيريم. درست اس��ت که روي نفراتي 
چون س��هراب مرادي حس��اب ويژه اي باز کرده ايم، اما 
نفرات ديگري را هم داريم که شانس رفتن روي سکو را 
دارند. انتظارم اين اس��ت که مطبوعات و رسانه ها از تيم 
ملي حمايت کنند، درست همانطور که از فوتبال حمايت 
مي کنند و يار دوازدهم آن هستند. الان وقت آن است که 

همه حامي تيم ملي باشيم.«

فريدون حسن
     چهره

حامد قهرماني
     بازتاب
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